
RAADSCOMMISSIE  2 februari 2016 

SAMENLEVING 

 

 

Aanwezig 

 

Zineb El Boussaadani, voorzitter 

Marc Hendrickx, Walter Schroons, schepenen 

Fabienne Blavier, Liesbet De Keersmaecker, Johan De Vleeshouwer, Kerstin 

Hopf, Hans Keldermans, Freya Perdaens, Tine Van den Brande, Patricia 

Verbeeck, Jan Verbergt, commissieleden 

 

 Externen: Patrick Lauwereys 

 

 Ambtenaren: Gert Eeraerts, Marleen Goossens, Kristin Scharpé 

 

Verontschuldigd Bart Somers, burgemeester  

Greet Geypen, Björn Siffer, Stefaan Deleus, schepenen 

Frank Creyleman, Toon Diependaele, Magda Van Loon, commissieleden 

 

 

Datum 2 februari 2016 – van 20.00u tot 20.40 uur 

 

 

1. Goedkeuring verslag 7 januari 2016. 

 

Er zijn geen opmerkingen over het verslag van de raadscomissie samenleving van 7 januari 

2016. Het verslag wordt goedgekeurd.  

 

2. Toelichting project Back on Track (M. Goossens, consulent en P. Lauwereys, 

organisatie Playing for succes). 

 

Toelichting door Patrick Lauwereys van de organisatie Playing for Succes over het project Back 

on Track aan de hand van een presentatie (opgeladen in Cobra).  

 

Na de presentatie worden er vragen gesteld die beantwoord worden door Patrick Lauwerys en 

Marleen Goossens. 

 

Zineb El Boussaadani vraagt wie de partners zijn van het het project: 

- Stad Mechelen, VDAB en de provincie Antwerpen zijn partners en financieren het 

project. 

- JKGV is een organistie gespecialiseerd in jeugdwerk en tewerkstelling van personen met 

beperkingen. 

- Met Jobkanaal, Voka, Serr en Unizo werd er samengewerkt voor stageplaatsen, maar 

het grootste deel van de stageplaatsen kwamen wel vanuit stad Mechelen en op 

doorverwijs van VDAB. 

 

Zineb El Boussaadani vraagt hoeveel jongeren hebben deelgenomen aan het project: 22 

jongeren 

- Traject 1: 

o 10 jongeren zijn gestart. 

o 6 jongeren hebben het traject verder gezet na de eerste week. 

o Resultaat: 3 jongeren zijn aan het werk gegaan na Back on Track en 3 andere 

jongeren zijn opnieuw overgedragen aan VDAB.  

- Traject 2: 

o 12 jongeren zijn gestart en hebben het traject verder gezet na de eerste week. 

o 8 jongeren zijn begonnen aan hun stage. 

o Er zijn een aantal jongeren gestopt tijdens de stage: 1 jongere had een andere 

job gevonden en 2 waren ziek 

o Reusltaat: 3 jongeren zijn aan het werk gegaan na Back on Track en de anderen 

zijn opnieuw overgedragen aan VDAB. 



Patricia Verbeeck vraagt of het Sociaal Huis ook betrokken werd. Het Sociaal Huis is inderdaad 

ingelicht over het project er is ook doorverwijs gebeurd. 

 

Freya Perdaens vraagt naar de leeftijdscategorie van de deelnemers: 18 tot 25 jaar. 

 

Freya Perdaens vraagt of het een project is voor jongens: Het is een project voor jongens en 

meisjes, maar klassiek worden er met sportprojecten meer jongens bereikt. Er hebben ook 

meisjes deelgenomen aan Back on Track, bijvoorbeeld: 1 meisje heeft haar stage gedaan bij 

stad Mechelen bij de gemeenschapswachten. 

 

Zineb El Boussaadani vraagt wie het project gefinancieerd heeft: Het project werd gefinancierd 

door de VDAB, de provincie Antwerpen en stad Mechelen. 

 

Zineb El Boussaadani vraagt of er ook samengewerkt werd met ROJM: ROJM is inderdaad 

ingelicht over het project, er zijn jongeren van ROJM naar de info-sessie geweest en ook een 

aantal effectief toegeleid naar het project. 

 

Liesbeth De Keersmaecker vraagt of er altijd rond voetbal wordt gewerkt. In Back on Track is 

het tot nu altijd voetbal geweest. In de andere projecten van Playing for Succes is er ook al 

rond andere sporten gewerkt, zoals basketbal en zaalvoetbal. 

 

Liesbeth De Keersmaecker vraagt of de deelnemers jongeren zijn die nog geen link hebben 

met de sportclub en vraagt hoe de selectie gebeurt: De jongeren hebben inderdaad nog geen 

link met de sportclub, de deelnemers moeten wel interesse hebben in sport, dit wordt 

gedetecteerd door VDAB.  

 

Liesbeth De Keersmaecker vraagt of het project afgerond is en of er een vervolg voorzien is: 

Het project is inderaad afgerond, er wordt samen met VDAB en de provincie Antwerpen 

bekeken of een vervolg mogelijk is.  

 

Freya Perdaens vraagt of dit project ook bestaat in andere steden of clubs en of er daar een 

vervolg voorzien is: Het is gestart in Brugge. Daar wordt het niet meer verdergezet omwille 

van de aanzienlijke budgetten (meer dan in Mechelen): In Brugge werd het volledig 

gefinancierd door de lokale VDAB en naar aanleiding van een herverdeling van de budgetten 

binnen VDAB waarbij er middelen overgeheveld werden naar het provinciale niveau binnen 

VDAB kon dit lokaal niet meer gedragen worden. 

 

Patricia Verbeeck vraagt of het mogelijk is of er een gelijkaardige presentatie te geven aan het 

Sociaal Huis. Patrick Lauwereys heeft zijn kaartje, met contactgegevens afgegeven. 

 

Zineb El Boussaadani en Patricia Verbeeck geven aan dat het jammer zou zijn als het project 

zou stoppen. Patrick Lauwereys antwoordt dat het gaat over aanzienlijke budgetten die in het 

project van vorig jaar verdeeld waren over verschillende partners, dus in die zin hangt een 

verderzetting niet alleen af van stad Mechelen, maar ook van de anderen. De provincie zou dit 

bekijken eventueel met aanpassingen, zoals aangepaste doelgroepen. 

 

Patricia Verbeeck vermeldt de piste van de vluchtelingen.  

 

Liesbeth De Keersmaecker vraagt of er samengewerkt wordt met de Voetbalbond. Patrick 

Lauwereys antwoordt dat de Voetbalbond eigen sociale projecten heeft.  

 

Jan Verbergt vraagt naar het budget voor het project: Het budget bedraagt 50.000 EUR, 

waarvan de provincie en de VDAB het grootste stuk droegen en de stad een klein deel. 

 

 Verslaggever: Kristin Scharpé 

 
 


